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Protokoll fört vid Norrbottens Ornitologiska förenings årsmöte 2008-03-08 
 
Plats: Buddbygården, Boden 
Närvarande: ca 30 personer 
 

1. Godkännande av dagordningen. 
Dagordningen godkändes 
 
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Till ordförande valdes Jan-Olov Johansson. Till sekreterare valdes Jan Eriksson 
 
3. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet. 
Till justeringsmän valdes Curt Björk och Berth-Ove Lindström. 
 
4. Fråga om årsmötet utlysts i behörig ordning. 
Årsmötet befanns vara utlyst i behörig ordning. 
 
5. Styrelsens årsberättelse och redovisning av räkenskaper. 
Årsberättelsen presenterades kort av sekreteraren med hjälp av övriga närvarande 
styrelseledamöter. Dokumenten kunde sedan läggas till handlingarna. 
 
6. Revisionsberättelse. 
Revisionsberättelsen lästes upp. Revisorerna tillstyrker att styrelsens ledamöter beviljas 
ansvarsfrihet för den tid årsredovisningen omfattar.  
 
7. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 
 
8. Fastställande av antal ledamöter i styrelsen. 
Mötet beslutade att antalet ledamöter ska vara sju och antalet suppleanter tre. 
 
9. Val av ledamöter och suppleanter till styrelsen. 
Mötet beslutade om omval för följande ledamöter och suppleanter för vilka mandattiden utgått. 
 
Ordförande: Jan-Olov Johansson, (2 år) 
 
Ledamöter: Jan Eriksson, (2 år) 

Per Sandberg, (2 år) 
Staffan Sundin (fyllnadsval för avgående Margareta Helmersson), (1 år) 

 
Suppleanter: Håkan Tyrén, (1 år) 
  Krister Jacobsson, (1 år) 
  Stefan Holmberg, (1 år) 
  
10. Val av revisor och två revisorssuppleanter. 
Till revisorer valdes Tord Gustafsson och Jouni Ylipekkala 
Till revisorssuppleanter valdes Tryggve Arvidsson och Mats Williamsson. 
 
11. Val av valberedning om minst två personer. 
Till valberedning valdes Lars Harnemo (sammankallande) och Berth-Ove Lindström. 
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12. Bestämmande av årsavgifter för 2009. 
Följande medlemsavgifter beslutades: 
Ordinarie medlemskap: Oförändrat         160:- 
Utrikes medlemskap:  Höjs med 10 till 240:- 
Ungdomsmedlemskap:      Höjs med 20 till   80:- 
Familjemedlemskap:       Höjs med 10 till   20:- 
 
13. Ärenden som styrelsen förelägger årsmötet. 
NOF styrelse har tagit fram förslag till policy i skogsfrågor för föreningen. Förslaget har 
publicerats i Fåglar i Norrbotten nr 3-4 2007 med uppmaning till medlemmarna att inkomma med 
synpunkter och förslag. Förslaget presenterades och innehållet diskuterades under årsmötet.  
 
Synpunkter framkom att det i policyn borde finnas formuleringar omfattande bl.a. 
opinionsskapande åtgärder (lokala politiker), bevarande av biologisk mångfald och former för 
kontakt med markägare i fågelskyddsfrågor.    
 
Årsmötet stödjer tanken med skogspolicy och beslutade att styrelsen ska arbeta vidare med 
förslaget som grund och bl.a. se över vissa formuleringar avseende kontakter med markägare när 
det gäller rovfågelbon, häckningslokaler mm för att få en policy som är möjlig att efterleva med de 
begränsade arbetsinsatser som är möjliga för föreningen. 

 
14. Av medlem framställt skriftligt förslag, som kommit styrelsen tillhanda före 1:a 

februari. 
Inga skriftliga förslag hade inkommit. 

 
15. Övrigt av medlem framställt förslag. 
Inga förslag hade inkommit. 
 
Berth-Ove Lindström informerade om den undersökning SOF startat där bl.a. häckningsplatser för 
vissa rovfåglar kommer att kartläggas syftande till användning i samband med etablering av 
vindkraftanläggningar (Se ledare i Vår fågelvärld 1/2008). Berth-Ove pekade på brister i detta 
förfarande, exempelvis sekretessproblem. Hanteringen av känsliga områden och vindkraft 
bör förankras väl i regioner och projekt.  
 
Rémi Bischoff som driver turistföretaget Connexion Boréale informerade om tänkbara 
samarbetsprojekt med NOF. 
 
16. Utmärkelser. 
Utmärkelsen ”Årets fågelskådare 2007”tilldelades Mats Karström med motiveringen;  
”För Ditt mångåriga och helhjärtade engagemang för att värna och bevara viktiga 
urskogsbiotoper i Norrbotten till gagn för både fåglar och andra levande varelser. För Ditt 
ödmjuka, smittsamt nyfikna sätt att väcka intresse för och sprida kunskap om fåglarna och 
deras miljö”. 
 
17. Mötets avslutning. 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
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Sekreterare:   Ordförande: 
 
 
 
Jan Eriksson   Jan-Olov Johansson 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Curt Björk   Berth-Ove Lindström 
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